
  

Zápisnica 
zo  zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Bašovciach 

konaného dňa 22.08.2016 o 17.00 hod. 
 
Prítomní: viď prezenčná listina 
  
Program:  
 

1. Otvorenie zasadnutia, určenie zapisovateľky a overovateľov zápisnice 
2. Kontrola uznesenia 
3. Správa o kontrolnej činnosti za 1. polrok 2016 
4. Schválenie rozpočtového opatrenia č. 1/2016 
5. Diskusia 
6. Záver 

 

 

Otvorenie 

Starosta obce Ing. Ľubomír Dekan privítal  poslancov a otvoril zasadnutie obecného zastupiteľstva. Starosta obce 
navrhol za zapisovateľku Ing. Annu Dekanovú a za overovateľov zápisnice navrhol Katarínu Snopkovú, Igora Drličku  

Kontrola uznesenia 
 

OZ konštatovalo,  že uznesenia prijaté na 9. zasadnutí OZ boli splnené. 

K schváleniu správy o kontrolnej činnosti za 1. polrok 2016 

Obecné zastupiteľstvo po prerokovaní zobralo správu o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce za 1 polrok 
2016 na vedomie bez pripomienok. 

K schváleniu rozpočtového opatrenia č. 1/2016 

Hlavná kontrolórka obce prečítala návrh rozpočtového opatrenia a vysvetlila dôvod  pre schválenie. OZ po diskusii 
návrh schválilo. 
 
Rôzne 
 
V tomto bode informoval starosta poslancov o  prebiehajúcich akciách v obci Bašovce. Informoval, že je ukončená 

rekonštrukcia verejného osvetlenia aj s odovzdaním protokolov a prebehla aj kontrola z MH SR. Riadiaci orgán pre 

Operačný program Konkurencieschopnosť a hospodársky rast vykonal kontrolu predloženej dokumentácie a vyhlásil, 

že počas kontroly verejného obstarávania nebolo zistené porušenie princípov a postupov obstarávania definovaných 

právnymi predpismi ES a SR pre verejné obstarávanie. Peniaze za vykonanú rekonštrukciu verejného osvetlenia zatiaľ 

na účet obce neprišli. Ďalej starosta informoval o  dokončení rekonštrukcie kotolne MŠ. Výmena kotla je už ukončená 

a ukončené sú aj práce na elektroinštalácii a spustení úpravne vody. Pripravené podklady k odovzdaniu všetkých prác 

a žiadosť o peniaze boli odovzdané na environmentálnom fonde. Následne nám prišli peniaze na bezúročný účet 

a práce za rekonštrukciu kotolne  sme uhradili. Žiadosť  o nenávratný finančný príspevok z programu rozvoja vidieka 

SR 2014- 2020 Kanalizácia obce Bašovce, bola podaná na PPA Bratislava dňa 08.03.2016. Celkový objem výdavkov na 

projekt je 193 059,53 €. K dnešnému dňu je informácia taká, že žiadosti sa nebudú vyhodnocovať a celá výzva je 

pozastavená. Žiadosť na rekonštrukciu cesty: „Oprava príjazdovej cesty ku kultúrnemu domu, domu smútku a lávke“ 

sa mala podať koncom apríla - začiatkom mája, nakoľko PPA zatiaľ nedalo výzvu a termín sa stále odsúva musíme 

čakať na jej zverejnenie. Obecné zastupiteľstvo obce Bašovce starosta ďalej informoval o činnosti Združenia obcí 

Bašovce, Ostrov, Veľké Orvište. Toto združenie sa zapojilo do výzvy s názvom “Modernizácia odpadového 



  

hospodárstva združenia obcí Bašovce, Ostrov, Veľké Orvište“. Výzvu o NFP vyhlásilo Ministerstvo životného 

prostredia SR z Operačného programu  Kvalita životného prostredia pod č. OPKZP-P01-SC111-2016-11. Predmetom 

projektu je obstaranie technológie pre odpadové hospodárstvo na území Združenia obcí Bašovce, Ostrov, Veľké 

Orvište, s cieľom zvýšenia intenzity a efektívnosti triedenia komunálneho odpadu a jeho zberu. Ďalej starosta 

požiadal poslancov o pomoc pri príprave BOVO olympiády, ktorá sa uskutoční dňa 10.09.2016 na futbalovom ihrisku 

v Ostrove. Bude treba zabezpečiť pätnásť členné družstvo súťažiacich. V tomto bode bola podaná aj informácia 

o zamestnaní občanov s podporou štátu cez úrad práce. Starosta informoval o prácach, ktoré k dnešnému dňu 

pracovníci urobili. Financovanie odmeny bude: 95% podiel štátu a 5% podiel obce. Ďalej starosta upozornil, že detské 

ihrisko v obci je v havarijnej situácii a treba ho zrekonštruovať. Informoval o novovybudovanom altánku v MŠ, na 

ktorý obec prispela jednou tretinou zvyšok bol príspevok rodičovského združenia. Ďalej sa hovorilo o vymaľovaní 

chodby v materskej škole a starosta hlavne spomenul obklad časti kuchyne, ktorú vykonal pán Matejík, bez nároku 

na odmenu. Na konci roka, ak bude dostatok financií starosta navrhol výmenu oplotenia MŠ. V obci bola 

zrekonštruovaná čakáreň, pred ktorú budú umiestnené už zakúpené smetné koše. Na predchádzajúcom OZ bolo 

schválené zakúpenie vozíka za osobné auto. Vozík bol zakúpený a už sa aj používa. 

    
Diskusia 

 V diskusii ako prvé, bola položená otázka, či by sa lavička v čakárni nedala posunúť, pretože sa zle na nej sedí. 

Starosta prisľúbil lavičku posunúť. Ako ďalšie sa na OZ riešila žiadosť pani Mračnovej, ktorá žiada, aby zákazníci z 

obchodu nechodili vykonávať malú a občas aj veľkú potrebu rovno pred jej okná. Upozornenie v obchode spred roka, 

ktoré dala, zrejme nezabralo a ju už to nebaví, pretože ten zápach cez horúce letné dni je príšerný a rovno pred 

oknami detí. Poslanci po prečítaní žiadosti upozornili, že s podobným názorom sa už stretli a upozornili, že veľa 

občanov sa sťažuje aj na to, že niektorí zákazníci stoja vo vnútri a pijú pivo a tiež to občanom vadí, pretože pivo môžu 

piť aj vonku. Poslanci navrhli vyzvať vedúcu predajne, aby problém riešila a odstránila. Ako ďalšie starosta prečítal 

žiadosť pána Antona Melichera, ktorý žiada OZ o zabezpečenie opravy cesty pred jeho domom. Po prečítaní vyzval 

poslancov, aby sa k danému problému vyjadrili. Nakoľko je to v blízkosti  obecného úradu poslanci šli na dané miesto 

osobne. Skonštatovali, že oprava asfaltom bude možná len v prípade, ak by sa robili iné podobné práce, ktoré zatiaľ 

v pláne nemáme. Požiadali starostu, aby v tomto znení informoval žiadateľa. Starosta ďalej informoval poslancov 

o činnosti DHZ Bašovce a stave hasičskej zbrojnice, ktorá v jednom mieste praská a podlaha sa prepadáva. 

 
Záver 

 Zasadnutie OZ v Bašovciach ukončil starosta obce poďakovaním všetkým prítomným za  účasť. 

 
 
V Bašovciach,  dňa:  22.08.2016 

                                                                                                  
 

  ........................................ 
                                                                                                                 Ing.  Ľubomír Dekan  
           starosta obce  
  
 
Zapísala: Ing. Anna Dekanová 
             …...................................... 

             …...................................... 

                 overovatelia zápisnice 


